
گروه اجتماعی: افزایش قیمت دارو و هزینه های درمان در 
کنار بدهی بسیار بالای وزارت بهداشت به سازمان ها و مراکز 
دولت��ی و بخش خصوصی بویژه آش��فتگی بازار دارو در پی 
نوسان نرخ ارز مشکلاتی را برای مردم و حوزه درمان ایجاد 
کرده اس��ت. در این میان نمایندگان مجلس در کمیسیون 
بهداشت با برگزاری جلسات متعدد با دست اندرکاران حوزه 
بهداشت بویژه ش��خص وزیر، خواهان رفع مشکلات حوزه 
درمان و کاهش فشار اقتصادی بر مردم با ایجاد راهکارهای 
کارشناسانه شدند؛ مشکلات عدیده ای که مقام معظم رهبری 
برای حل آن در حوزه سلامت با اختصاص یک میلیارد دلار 
از صندوق توسعه ملی به این حوزه موافقت کرده اند تا مردم 
با هزینه های گزاف دارو و درمان مواجه نش��وند و از طرفی 
مشکلات صنعت دارو نیز رفع شود. بحرانی شدن وضعیت 
دارو ت��ا جایی اس��ت که روز سه ش��نبه نمایندگان صنعت 
داروس��ازی و تجهیزات پزشکی، در نشستی به چالش های 
تأمین ارز کالاهای سلامت محور در سال آینده پرداختند و 

اعلام کردند وقتی دولت نمی تواند به تعهدات خود 
در قبال بیمه ها عمل کند، کیفیت خدمات 

سلامت کاهش می یابد و بار این ناترازی 
بر دوش زنجیره تأمین دارو و تجهیزات 

سنگینی می کند. 
از طرفی ارز دارو با نرخ ۲۸۵۰۰ 
در نظر گرفته شده است که متأسفانه 
شرکت ها نتوانس��ته اند ریال آن را 

تأمین کنند. در چنین شرایطی اگر 
اقداماتی در راستای رفع این موانع ایجاد 

نشود باید منتظر بحرانی شدن صنعت دارو 
و بخش های درمان بود.

وضعیت بحرانی دارو و رشد قیمت آن طی چند مدت 
اخیر موجب شد وزیر بهداشت در مجلس پاسخگوی سوال 
برخی اعضای این کمیس��یون در حوزه سلامت بویژه علل 
افزایش قیمت دارو و ایجاد راهکاری برای رفع این معضل در 
حوزه بهداشت و درمان شود. سخنگوی کمیسیون بهداشت 
مجلس از اقناع اغلب نمایندگان سوال کننده از توضیحات وزیر 
بهداشت در نشست این کمیسیون خبر داد و گفت: ظفرقندی 
اعلام کرد رهبر معظم انقلاب با تخصیص یک میلیارد دلار 
از صندوق توس��عه ملی به حوزه بهداشت، درمان و سلامت 
موافقت کردند. سلمان اسحاقی با بیان این خبر اظهار کرد: 
از این رقم ۷۰۰ میلیارد دلار به حوزه دارو اختصاص می یابد، 
همچنین در جلس��ه سران قوا مقرر شده ۲۵ همت توسط 
تامین اجتماعی به صورت مستقیم به حساب دانشگاه ها و 

وزارت بهداشت بابت مطالبات دارو واریز شود. 
وی از حض��ور وزیر بهداش��ت در نشس��ت کمیس��یون 
بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی برای پاسخگویی 

به سوالات نمایندگان خبر داد و گفت: ۱۰ سوال توسط ۱۰ 
نماینده مطرح شد که وزیر بهداشت به سوالات پاسخ داد و 
اغلب نمایندگان سوال کننده از پاسخ های وی قانع شدند و 
برخی نمایندگان هم برای رفع مشکلات مطروحه تا پایان 

سال مهلت دادند.  
اس��حاقی افزود: در ادامه این نشس��ت، س��وال یکی از 
نمایندگان درباره وضعیت دارو مطرح شد؛ متاسفانه کمبود 
دارو در کش��ور بسیار مشهود اس��ت و مسؤولان نباید این 
موضوع را پنهان کنند، البته خبر خوش وزیر بهداش��ت در 
نشست امروز )دیروز( مبنی بر موافقت رهبر معظم انقلاب با 
تخصیص یک میلیارد دلار از صندوق توسعه ملی برای حوزه 
بهداشت، درمان و سلامت بیانگر پیگیری های جدی ایشان 
است و ۷۰۰ میلیارد دلار آن به حوزه دارو اختصاص می یابد 
و نمایندگان سوال کننده درباره وضعیت دارو به وزیر تا پایان 
س��ال مهلت دادند. سخنگوی کمیسیون بهداشت و درمان 
مجلس شورای اسلامی افزود: وزیر بر عدم موفقیت دارویار 
تاکید و بیان کرد بودجه دارویار در سال گذشته 
۷۴ همت بوده که محقق نشده و همچنین 
از مح��ل هدفمندی هم تنها ۳۰ همت 
محقق ش��ده اس��ت. وی ادامه داد: بر 
اساس اظهارات وزیر بهداشت باید به 
کمبود دارو توجه و ذخایر استراتژیک 
را کنترل کنیم و ۳۷۰ قلم دارو شامل 
افزایش قیمت شده که در حوزه تزریق 
و قطره های چشم بوده و کمبودهای 
دارویی بیمارستانی در گذشته ۵۷ قلم 
بوده که با افزایش قیمت به ۱۲ قلم رسیده، 
البته ادعاهای مطرح شده توسط وزیر بهداشت 
به صورت جدی در کمیته نظارت بر متولیان امر سلامت 
کمیس��یون بهداشت با ریاست اینجانب بررسی و پیگیری 
خواهد شد؛ وزیر بهداشت وضعیت بحرانی دارو را پذیرفت 
و بیان کرد در بحث دارو ۳۳ همت به شرکت های دولتی و 
۶۳ همت به شرکت های خصوصی بدهکار هستند.  نماینده 
مردم قائنات و زیرکوه در مجلس شورای اسلامی، یادآور شد: 
بحث زیرمیزی هم یکی از سوالات مطروحه توسط نمایندگان 
سوال کننده بود و وزیر بهداشت در این رابطه پاسخ داد اگر 
بیمه ها تکالیف خودشان را به درستی انجام دهند و کارانه ها 
به روز و همچنین حق و حقوق پزشکان دیده شود می توان 

این پدیده را تا حدود زیادی مدیریت کرد. 
سخنگوی کمیسیون بهداشت مجلس افزود: یکی دیگر از 
سوالات نمایندگان درباره ماجرای بیمارستان نگاه بود که وزیر 
بهداشت بیان کرد ۴۸ ساعت بعد از وقوع این حادثه، بیمارستان 
نگاه، بررسی های لازم را انجام داده و دانشگاه و وزارت بهداشت 
با تشکیل کمیته اضطرار در حال پیگیری این موضوع هستند؛ 

اکنون پرونده 
در دس��تگاه قضاست 

و منتظر پاس��خ نهایی 
هستیم؛ با قصورکنندگان 

درباره استریلیزاس��یون یعنی مس��ؤول فنی و ۲ فردی که 
وسایل اتاق عمل اهمال کاری کردند، برخورد جدی خواهد 
شد که بر این اساس نماینده سوال کننده از توضیحات وزیر 
قانع و خواس��تار پیگیری جدی این موضوع تا رس��یدن به 

نتیجه نهایی شد.
دکتر فاطمه محمدبیگی، نایب رئیس کمیسیون بهداشت 
و درمان مجلس در گفت وگو با »وطن امروز« با بیان اینکه 
به لطف خدا و پیگیری های مجلس برای حل بحران وضعیت 
دارو همچنی��ن توجه به ح��وزه درمان، رهبر معظم انقلاب 
که همیش��ه دغدغه حفظ سلامت و رفع مشکلات مردم را 
دارند با اختصاص یک میلیارد دلار از صندوق توس��عه ملی 
به حوزه سلامت موافقت کرده اند، افزود: این مساله می تواند 
بخوبی در رفع موانع سد راه رهگشا باشد و بخش عمده ای 
از مشکلات حوزه درمان را بر طرف کند؛ تامین منابعی که 
بی شک از نابسامانی حوزه سلامت جلوگیری می کند و تاثیر 
بسزایی بر رونق بخشی ناوگان شرکت های تولید کننده دارو 
همچنین مرتفع شدن بخش مهمی از بدهی ها و مشکلات 
وزارت بهداش��ت دارد.  وی اضاف��ه کرد: در پی مش��کلات 
روزافزون وضعیت تولید و تامین دارو به گونه ای که بار فشار 
گرانی این کالای سلامت محور بر دوش مردم سنگینی نکند، 
جلسات متعددی در کمیسیون بهداشت مجلس با مسؤولان 
و دس��ت اندرکاران حوزه بهداشت بویژه شخص وزیر برگزار 
کردیم و از وی خواسته شد با راهکارهای اصولی مشکل تولید 
دارو و عرضه آن به بازار با قیمت مناسب حل شود، چرا که 
داروسازان با مشکل مواد اولیه به دلیل نوسان نرخ ارز مواجه 
بودند و از طرفی بدهی های سازمان غذا و دارو و دانشگاه های 
علوم پزشکی هر روز بیشتر می شد. در این راستا با تصویب 
۸۰ هزار میلیارد تومان برای پرداخت مطالبات دانشگاه های 
علوم پزشکی و سازمان غذا و دارو همچنین افزایش پوشش 
بیمه ای س��عی کردیم مشکلات در این بخش حل شود که 
البته به دلیل حذف ارز ترجیحی و افزایش قیمت تمام شده 

بی تردید باز هم مشکلاتی در این حوزه وجود دارد.
محمدبیگی خاطرنشان کرد: از آنجا که بخش بهداشت 
و درمان از حوزه های مهم در جامعه اس��ت که از مطالبات 
همیشگی مردم به شمار می رود، بنابراین باید برنامه ای جامع 
و مدون در راس��تای حمایت از این حوزه داشت، زیرا امروز 
مراکز جامع سلامت و خانه بهداشت همچنین کارخانه های 
تولید دارو به حمایت لازم تامین منابع و تجهیزات نیاز دارند.

نایب رئیس کمیسیون بهداشت و درمان مجلس در ادامه 

افزود: سیاس��ت ها در حوزه 
بهداشت باید به گونه ای باشد که مصرف منطقی دارو 
در دستور کار قرار گیرد، چرا که اکنون مصرف دارو در کشور 
نسبت به جهان بسیار بالاست. از طرفی نیز دست اندرکاران 
سازمان برنامه و بودجه باید سرانه سلامت از تولید ناخالص را 
افزایش دهند، چرا که سهم سلامت در جی دی پی متاسفانه 
اکنون ۴ درصد است، در حالی که این سهم تا سال های پیش 
۸ درصد بوده؛ موضوعی که بیانگر آن است که سازمان برنامه 

و بودجه باید در این زمینه تجدید نظر کند. 
محمدبیگی با بیان اینکه مقام معظم رهبری با اختصاص 
یک میلیارد دلار از صندوق توس��عه ملی به حوزه سلامت 
موافقت کردند، اظهار داشت: نگاه رهبری به حوزه سلامت 
نگاهی بسیار هوشمندانه و دوراندیشانه برای حفظ سلامت 
مردم اس��ت اما باید به این موضوع توجه شود که مدیریت 
مصرف تامین منابع طوری نباشد که مردم باز با مشکلات 
بوی��ژه گرانی دارو و هزینه های بالای درمان مواجه ش��وند،  
بنابراین مدیریت درس��ت و راهکارهای کارشناس��انه باید 
مدنظر قرار گیرد تا مردم آثار لطف مقام معظم رهبری را در 
موافقت با تامین منابع از صندوق توسعه ملی لمس کنند. از 
طرفی اجرای بندبند سیاست های کلی مقام معظم رهبری در 
حوزه سلامت و روش های سرمایه گذاری در تولید دارو برای 
رونق بخشی و ارتقای آن همچنین توجه به موضوع پیشگیری 

و... باید به جد مد نظر مجریان قرار گیرد.
وی به علل افزایش قیمت دارو اشاره کرد و افزود: اعضای 
کمیسیون بهداشت مجلس از ابتدای سال ۱۴۰۰ یکپارچه با 
حذف ارز ترجیحی دارو به دلیل تبعات سخت و مشکل آفرین 
آن مخالف بودند و پیش بینی و محاسبه شده بود با حذف 
ارز ترجیحی، قیمت دارو بش��دت افزایش می یابد. از طرفی 
چون دارو کالایی حیاتی اس��ت باید ارزان در دسترس قرار 
گیرد، چرا که مطابق قانون اساسی، بحث سلامت مساله ای 
حاکمیتی اس��ت و قیمت این کالای سلامت محور نباید به 

این شکل بالا برود. 
بنابراین به دولت اعلام کردیم اگر قرار است ارز ترجیحی 
دولت حذف شود باید مابه التفاوت آن از طریق سامانه های 
الکترونیک همچون تیتک و... به دست مصرف کننده نهایی 
برس��د. علاوه بر این شورای عالی بیمه نیز میانداری کند و 
صنعت بیمه نیز نقش خود را در این عرصه بخوبی ایفا کند 
تا قیمت تمام شده دارو کاهش یابد، چرا که با سامانه ای کردن 
دارو بی��ن ۲۰ تا ۴۰ درص��د هزینه های تامین دارو کاهش 
می یابد. وی درباره بیمه ها نیز گفت: صنعت بیمه کشور هنوز 
به بلوغ نرسیده است و سطح آنها نسبت به دنیا بسیار پایین 
است به طوری که اکنون برخی سازمان های بیمه گر یکه تازی 

می کنند و حاضر به مسؤولیت پذیری نیستند.

 موافقت رهبر انقلاب با اختصاص یک میلیارد دلار 
از صندوق توسعه ملی به حوزه سلامت برای کاهش هزینه های دارو و درمان

و نسخه درمان دار
 نایب رئیس کمیسیون بهداشت و درمان مجلس در گفت وگو با »وطن امروز«: 

 مدیریت مصرف منابع در حوزه سلامت با کاهش هزینه های درمان 
برای مردم ملموس شود

تعداد مراجعه بیماران با علائم سرماخوردگی شدید به مراکز 
درمانی و بیمارس��تانی روز به روز بیشتر می شود به طوری که 
راهروی درمانگاه ها و سالن انتظار اورژانس بیمارستان ها مملو از 
بیماران است. پزشکان و کارشناسان بهداشت می گویند شیوع 
گس��ترده ویروس های تنفسی بویژه آنفلوآنزا، رینوویروس ها و 
زیرسویه های »کووید-۱9« موجب شده آمار مبتلایان به این 
ویروس ها روز به روز بیش��تر شود. آنها تاکید دارند از آنجا که 
این بیماری هم اکنون به اوج رس��یده است، مردم برای حفظ 
سلامت خود پروتکل های بهداشتی را رعایت و در اماکن شلوغ 
و پرتردد حتما از ماسک استفاده کنند. رئیس مرکز تحقیقات 
ویروس شناسی با بیان اینکه شیوع ویروس های تنفسی بویژه 
آنفلوآنزا نوع A، افزایش یافته اس��ت، گفت: علاوه بر آنفلوآنزا، 
ویروس ه��ای دیگری مانن��د »کووی��د-۱9« در حال گردش 
هس��تند. علیرضا ناجی اظهار کرد: ش��اهد افزایش قابل توجه 
موارد بیماری های تنفسی در کشور هستیم. ویروس آنفلوآنزا، 
بویژه نوع A، بیشترین سهم را در موارد بیماری تنفسی به خود 
اختص��اص داده و منجر به مراجعه و بس��تری تعداد زیادی از 
بیماران در بیمارستان ها شده است. آمارها نشان می دهد حدود 
۴۰ تا ۵۰ درصد موارد بیماری تنفسی در کشور مربوط به این 
ویروس است. وی گفت: علاوه بر آنفلوآنزا، ویروس های دیگری 
مانند »کووید-۱9«، رینوویروس ها )ویروس های سرماخوردگی(، 

ویروس RSV و چند نوع دیگر نیز در حال گردشند. البته میزان 
شیوع این ویروس ها به مراتب کمتر از آنفلوآنزاست. »کووید-۱9« 
در حال حاضر حدود ۳ تا ۴ درصد موارد را تش��کیل می دهد. 

استاد ویروس شناسی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی افزود: 
گزارش ها حاکی از افزایش فشار بر بیمارستان ها در چین به دلیل 
شیوع ویروس هایی مثل متاپنوموویروس، مایکوپلاسما )یک 

باکتری( و آنفلوآنزاست. خوشبختانه، در ایران تاکنون مواردی 
از این ویروس ها یا باکتری ها گزارش نش��ده است و تمرکز ما 
بیشتر روی ویروس هایی است که در کشور شایع هستند. ناجی 
به عدم استقبال مردم نسبت به تزریق واکسن آنفلوآنزا اشاره 
کرد و گفت: متأسفانه استقبال عمومی از واکسن آنفلوآنزا در 
سال جاری مناسب نبوده است. یکی از دلایل این موضوع کمبود 
واکسن های وارداتی بود. همچنین اعتماد کافی به واکسن های 
داخلی وجود ندارد. این مساله باعث شده است شاهد افزایش 
چرخش ویروس در جامعه باش��یم. وی افزود: واکسیناسیون 
آنفلوآنزا برای گروه های حساس مانند سالمندان، کودکان بالای 
۶ ماه، افراد با بیماری های مزمن مانند دیابت، بیماری های قلبی 
و ریوی و افراد با ضعف سیستم ایمنی بسیار توصیه می شود. 
همچنین کارکنان نظام س��لامت و افرادی که با افراد مسن یا 
بیماران مزمن در ارتباط هستند، حتما باید واکسن را دریافت 
کنند. استاد ویروس شناسی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی 
خاطرنشان کرد: با توجه به شرایط فعلی و شیوع بالای آنفلوآنزا، 
رعایت اصول بهداشتی مانند استفاده از ماسک، شست وشوی 
مداوم دست ها و رعایت فاصله اجتماعی ضروری است. همچنین 
از مردم درخواست می کنم نسبت به واکسیناسیون آنفلوآنزا برای 
خود و افراد حساس اطراف شان اقدام کنند. پیشگیری همیشه 

بهتر از درمان است.

قرار اس��ت ۲ میلیون تبعه غیرمجاز در ایران تا 
پایان س��ال به کشورشان بازگردند؛ تا به حال بیش 
از ی��ک میلیون نفر از آنها دس��تگیر ی��ا به صورت 
خوداظهاری از کش��ور اخراج شده اند. از طرفی هر 
کارفرمای��ی که اقدام به بکارگی��ری اتباع غیرمجاز 
کند جریمه خواهد ش��د. استاندار تهران با اشاره به 
تلاش برای تسریع بخشی در بازگشت اتباع غیرمجاز 
گفت: توصیه می شود غیرمجازها با خوداظهاری به 
صورت انفرادی و خانوادگی به کشورشان بازگردند. 
محمدصادق معتمدیان درباره ساماندهی اتباع در این 
استان اظهار کرد: یکی از برنامه های استانداری تهران 
درباره مهاجران، موضوع بازگشت اتباع خارجی است 
که به هر دلیلی در ماه های اخیر به صورت غیرقانونی 
وارد استان شده و در استان تهران اقامت و سکونت 
دارند. استاندار تهران با بیان اینکه این اتباع به ۲ دسته 

تقسیم می شوند، گفت: دسته اول کسانی هستند که 
باید مسیر قانونی را انتخاب و از طریق مرکز بازگشت 
خاوران که مربوط به اداره کل اتباع استانداری تهران 
است به صورت خوداظهاری و خودمعرفی مراجعه و 
مقدمات بازگشت آنان به صورت انفرادی و مجردی 
یا خانوادگی فراهم شود. معتمدیان با اشاره به اینکه 
زیرس��اخت های مناسبی برای مرکز خاوران تأمین 
شده است، افزود: از طریق این مرکز امکان بازگشت 
این عزیزان توس��ط مبادی رس��می مرز جمهوری 
اسلامی با کشور افغانستان فراهم خواهد شد. وی از 
تلاش برای تسریع بخشی و فراهم آوری امکانات لازم 
برای بازگشت بدون مشکل اتباع غیرمجاز به کشور 
خود خبر داد و عنوان کرد: در این راستا تسهیلات 
لازم فراهم ش��ده است. مقام عالی دولت در استان 
تهران، دسته دوم را کسانی دانست که به هر دلیلی 

از خوداظهاری تبعیت نمی کنن��د و غیرقانونی در 
ش��هرهای استان تهران اقامت و سکونت دارند. وی 
در این باره بیان کرد: هشدار ما به این افراد این است 
که به قانون توجه جدی داش��ته باشند و خود را به 
مرکز معرفی کنند تا مقدمات بازگشت شان به صورت 
قانونی فراهم شود در غیر این صورت نیروهای ضابط، 
عزیزان فراجا و سایر کسانی که در دستگاه ها دارای 
مسؤولیت هستند نسبت به دستگیری غیرمجاز ها 
اقدام و از طریق قانونی مسیر بازگشت به کشورشان 
فراهم خواهد ش��د. براس��اس گزارش استانداری، 
معتمدیان اضافه کرد: توصیه ما به همه کسانی که 
به صورت غیرقانونی در استان اقامت دارند این است 
که به مراکز مراجعه کنند تا با حفظ کرامت انسانی 
پذیرش انجام و مقدمات بازگشت از طریق مبادی 

رسمی فراهم می شود.

آمار بستری مبتلایان به بیماری های تنفسی رو به افزایش است

وس ها در کشور جولان ویر

توصیه استاندار تهران به اتباع غیرمجاز: با خود اظهاری به  صورت انفرادی و خانوادگی به کشورتان بازگردید

اتباع غیرمجاز قبل از دستگیری کشور را تر کنند
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۵ ایستگاه جدید آتش نشانی 
به زودی افتتاح می شود

مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهر 
تهران از افتتاح ۵ ایستگاه سیار آتش نشانی تا ماه آینده 
خبر داد. قدرت الله محم��دی درباره آخرین وضعیت 
ایستگاه های سیار اظهار کرد: ۵ ایستگاه سیار جدید تا 
یک ماه آینده در ۵ نقطه کلیدی مورد بهره برداری قرار 
می گیرد. وی با بیان اینکه این نقاط جزو مناطق شلوغ 
پایتخت است، خاطرنشان کرد: این نقاط کور و غیرقابل 
دسترس شامل نقاطی مانند محدوده هفت تیر، لویزان، 
بازار و میدان امام خمینی)ره( است که نیروهای ما به 
س��ختی امکان دسترسی به آن را داشتند.  بر اساس 
گزارش سایت شهر، مدیرعامل سازمان آتش نشانی و 
خدمات ایمنی ش��هرداری تهران درباره اضافه شدن 
تجهیزات جدید به ایستگاه های آتش نشانی تاکید کرد: 
تا پایان سال ۲۰ خودروی عملیاتی سنگین به سازمان 

ملحق خواهد شد.

ارائه خدمت الکترونیکی ثبت احوال 
از طریق سامانه »سهیم«

معاون فناوری اطلاعات و آمار جمعیتی س��ازمان 
ثبت احوال کش��ور گفت: شهروندان می توانند جهت 
اس��تفاده از خدمات الکترونیک هویتی سازمان ثبت 
احوال کشور در سامانه سهیم )سامانه هویت یکتای 
ملی ایرانیان( ثبت نام کنند. افشار خاکباز با اشاره به 
ارائه برخی خدمات این سازمان به صورت غیرحضوری 
گفت: سامانه سهیم به عنوان درگاه خدمات یکپارچه 
سازمان ثبت احوال کشور و با هدف تسهیل در ارائه 
خدمات هویتی به مراجعان و حذف مراجعات حضوری 
مردم در دسترس عموم است و شهروندان با مراجعه به 
این درگاه و پس از طی فرآیند احراز هویت از طریق 
س��امانه هدا )هویت دیجیت��ال ایرانیان( می توانند از 
مزایای این سامانه بهره برداری کنند. وی افزود: طبق 
برنامه ریزی های صورت گرفته، ۲ سامانه سهیم و هدا، 
به عنوان س��امانه های زیرساخت الکترونیک سازمان 
ثبت احوال کش��ور به یکدیگر متصل شده و این امر 
باعث می ش��ود روند احراز هویت الکترونیک افراد در 
کمترین زمان توس��ط س��امانه هدا انجام شده و فرد 
بتواند از خدمات هویتی سامانه سهیم استفاده کند. 
خاکب��از افزود: یک بار ثبت نام و احراز هویت فرد در 
سامانه هدا سازمان ثبت احوال کشور باعث می شود 
احراز هویت فرد در س��ایر س��امانه های دستگاه های 
اجرایی و فضای مجازی آسان تر شده و بتواند خدمات 
سریع تری دریافت کند. وی عنوان کرد: با احراز هویت 
در سامانه هدا دیگر نیازی به دریافت تصویر مدارک 
هویتی شهروندان در فضای حقیقی و مجازی نیست 
و هویت اشخاص توسط سازمان ثبت احوال کشور به 
صورت برخط احراز ش��ده و حریم خصوصی کاربران 

و محرمانگی اطلاعات هویتی آنان حفظ می شود.

 احتمال کاهش نمره مصاحبه 
و گزینش در آزمون استخدامی معلمان

معاون حقوقی و امور مجلس وزارت آموزش و پرورش 
گفت: پیشنهاد بازنگری و افزایش نمره علمی و کاهش 
نمره مصاحبه در گزینش معلمان داده ش��ده اس��ت. 
قاس��م احمدی لاشکی درباره احتمال ایجاد تغییرات 
در روند آزمون های استخدامی معلمان گفت: پیشنهاد 
بازنگری و افزایش نمره علمی و کاهش نمره مصاحبه 
در گزینش معلمان داده ش��ده است. وی با اشاره به 
اینک��ه گزینش جای��گاه و اهمیت خاص خود را دارد 
گف��ت: در تمام دنیا نیز برای هر ش��غلی ش��رایط و 
شاخص هایی تعریف شده است که افراد باید واجد آنها 
باشند. بنابراین تندروی های بی مورد یا سهل انگاری در 
این فرآیند قابل قبول نیست. احمدی لاشکی تصریح 
کرد: برای آزمون امسال ۴۰ درصد نمره علمی و ۶۰ 
درصد مصاحبه در نظر گرفته شد. این روش مطلوب 
نیس��ت و لازم است تأکید بیش��تری بر نمره علمی 
صورت گیرد. پیش��نهاد ما برای سال آینده این است 
ک��ه ۷۰ درصد از وزن به نمره علمی و ۳۰ درصد به 
مصاحبه اختصاص داده شود. بر اساس گزارش وزارت 
آموزش و پرورش، احمدی لاشکی مدعی شده است با 
کاهش تأثی��ر مصاحبه و افزای��ش وزن نمره علمی، 
می توان میزان اعتراضات را به حداقل رس��اند و روند 

انتخاب معلمان را عادلانه تر کرد.

انهدام بزرگ ترین باند سازمان یافته 
سرقت منزل در پایتخت

مرکز اطلاع رسانی فرماندهی انتظامی تهران بزرگ 
از انهدام بزرگ ترین باند س��ازمان یافته سرقت منزل 
در پایتخ��ت خبر داد. مرکز اطلاع رس��انی فرماندهی 
انتظامی تهران ب��زرگ اعلام کرد: در عملیات بزرگ 
و مشترک واحدهای ویژه مبارزه با سرقت، نیروهای 
اطلاع��ات جنایی پلیس آگاهی، بزرگ ترین ش��بکه 
سارقان حرفه ای منزل در استان تهران بازداشت شدند. 
این افراد که بعد از اقدامات مجرمانه خود در واحدی 
ویلایی مشغول خوش گذرانی و شادی بودند، غافلگیر 
و تمام افراد به همراه تعداد ۱۵ نفر از سارقان سابقه دار 
به هویت های مشخص دستگیر شدند. همچنین تعداد 
۴ دستگاه خودروی سرقتی توقیف، مقادیری وجه نقد 
و آلات جرم نیز کشف و ضبط شد. گفتنی است طراح 
اصلی و سرکرده باند به همراه دیگر اعضا بازداشت و 
برای تحقیقات تکمیلی به اداره هفدهم پلیس آگاهی 

پایتخت منتقل شدند.
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